
 

 

Referat bestyrelsesmøde mandag d. 30. november 2015 

1. Godkendelse af dagsorden 

a. Godkendt 

  

2. Henvendelser til bestyrelses. 

 

a. Tonny har forespurgt om vores aftale med at han ringer efter 

IB, hvis det er påkrævet, stadigvæk er gældende. 

i. Kenneth W., finder ud af hvad et udkald præcist koster. 

ii. Det er aftalt at Tonny kan ringe efter Ib op til 10 gange, 

herefter skal han kontakte bestyrelsen. 

 

3. Opfølgning på opgaver: 

a. Kontakte entreprenør angående garanti på asfalt. 

i. Er det i virkeligheden et stort problem? 

1. Der er to steder på Mejsevej, hvor asfalten er lidt 

skrøbelig. Der er i begge tilfælde tale om meget 

små områder (mindre end 0.5 kvadratmeter). 

Bestyrelsen vurderer der umiddelbart ikke skal 

gøres noget, men områderne er under observation. 

 

b. Sidste sprøjtning af fortovskanter. 

i. Peter har sprøjtet fortovskanter 3 gange. Ukrudtet synes 

at være nedkæmpet. Bestyrelsen vurderer resultatet 

som rigtigt godt. 

 

c. Opfølgning på beskadigede træer på fællesarealet 

i. Den pågældende grundejer reetablerer de to 

beskadigede æbletræer til foråret. 

 



 

 

d. Flytning af generalforsamling fra Glumsøhallen til Kroen. 

i. Idet det er blevet dyrt at leje Glumsøhallens cafeteria i 

forbindelse med generalforsamling, undersøges 

muligheden for at afholde arrangementet på Glumsø kro 

i stedet. 

 

4. Snerydning/glatte veje  

a. Er der behov for at aftale andre betingelser med IB? 

b. Er vi tilfredse? 

i. Generelt er bestyrelsen tilfreds med det arbejde Ib 

udfører for grundejerforeningen. 

 

5. Økonomi 

a. Budget 

i. Budgettet bliver overholdt 

b. Transaktioner 

i. Regning til IB 

 

6. Jule-/nytårshilsen fra bestyrelsen  

Sender vi en ud i år? 

- Bestyrelsen udsender igen i år en jule-/nytårshilsen, der 

samtidig er en reminder for fristen angående indlevering af 

forslag til generalforsamlingen. 

  

 

7. Næste møde 

 

8. Eventuelt 

 

 


